
 

 

 

 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka 

 
z działalności między sesjami Rady Miasta w dniach od 27.02.2025 r. 

do 25.03.2025 r., złożone przed XII sesją Rady Miasta. 

 

 

Do Biura Rady Miasta Kobyłka w okresie od 27.02.2025 r. do 25.03.2025 r. wpłynęły 

następujące pisma: 

 

1) Dnia 28.02.2025 r. do Biura Rady Miasta wpłynęło zawiadomienie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie o przekazaniu zgodnie z właściwością Uchwał Rady 

Miasta Kobyłka do Nadzoru Prawnego Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Warszawie. 

 

2) Dnia 01.03.2025 r. wpłynęła odpowiedź Wiceburmistrza Miasta na wnioski Radnych 

skierowane do Burmistrza Miasta na posiedzeniu Komisji Kultury i Spraw Społecznych 

w dniu 24.03.2025 r. 

 

3) Dnia 03.03.2025 r. Przewodnicząca Rady Miasta zgodnie ze stanowiskiem Rady Miasta, 

podjętym uchwałą Nr XI/132/2025 Rady Miasta Kobyłka z dnia 28 lutego 2025 r. 

przekazała skargę z dnia 20.01.2025 r. dotyczącą niepodejmowania działań w związku 

z wielokrotnym zgłaszaniem do Urzędu Miasta Kobyłka uciążliwości wynikającej 

z użytkowania pieca bezklasowego przez osoby zamieszkujące nieruchomość położoną 

w Kobyłce, do rozpatrzenia zgodnie z właściwością Burmistrzowi Miasta Kobyłka; 

 

a) w tym dniu Przewodnicząca Rady Miasta skierowała również zawiadomienie 

o konieczności przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi mieszkańca z dnia 

29 stycznia 2025 r. z przyczyn zawartych w uzasadnieniu do Uchwały 

Nr XI/131/2025 Rady Miasta Kobyłka z dnia 28 lutego 2025 r.  

 

4) Dnia 06.03.2025 r. wpłynęła skarga na Dyrektora Publicznego Przedszkola im. Krasnala 

Hałabały nr 1 w Kobyłce oraz na brak działań w tej sprawie ze strony Burmistrza Miasta 

Kobyłka. 

 

5) Dnia 10.03.2025 r. wpłynął list otwarty do samorządowców z prośba o poparcie 

sprzeciwu oraz podjęcie działań wobec nieuczciwej polityki, która prowadzi 

do osłabienia Poczty Polskiej; 



 

 

 

 

a) w tym dniu Przewodnicząca Rady Miasta wraz z Radną Magdaleną Dybką odbyły 

spotkanie z mieszkańcami ul. Francuskiej podczas dyżuru Radnych w Biurze Rady 

Miasta; 

 

b) w tym dniu wpłynęły również odpowiedzi Wiceburmistrza Miasta na wnioski 

Radnych skierowane do Burmistrza Miasta podczas posiedzenia Komisji Oświaty, 

Sportu, Zdrowia i Bezpieczeństwa, które odbyło się w dniu 24.02.2025 r. 

 

c) w tym dniu wpłynęła również odpowiedź Burmistrza Miasta na interpelację Klubu 

Radnych Platformy Obywatelskiej w Radzie Miasta Kobyłka, złożonej w dniu 

24.02.2025 r. 

 

6) Dnia 11.03.2025 r. Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka wraz z Radnym Arturem Rolą, 

uczestniczyła w spotkaniu z Panem Mariuszem Frankowskim - Wojewodą Mazowieckim 

w Warszawie. Spotkanie to było bardzo cenne i kluczowe dla Miasta, zostało poświęcone 

rozmowie dotyczącej między innymi współpracy samorządów z administracja rządową, 

omówione zostały kwestie bezpieczeństwa mieszkańców Miasta Kobyłka. 

Pani Przewodnicząca złożyła na ręce Pana Wojewody oficjalne podziękowania 

za otrzymane przez Miasto Kobyłka dofinansowanie przyznane przez Wojewodę na cel 

zrealizowania budowy ulicy Natolińskiej w Kobyłce. Podczas spotkania poruszono 

również inne kwestie inwestycyjne, mające na celu poprawę bezpieczeństwa w Mieście 

Kobyłka w przyszłości. 

 

7) Dnia 12.03.2025 r. wpłynęły zbiorcze odpowiedzi Wiceburmistrza Miasta na wnioski 

Radnych skierowane do Burmistrza Miasta podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, która odbyła się w dniu 26.02.2025 r. 

 

8) Dnia 13.03.2025 r. Przewodnicząca Rady Miasta wspólnie z Radnym Arturem Rolą 

odbyła spotkanie z Panią Bożeną Żelazowską – Wiceministrą Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego w siedzibie Pani Minister w Warszawie. Podczas spotkania 

Pani Przewodnicząca złożyła na ręce Pani Minister serdeczne podziękowania za wsparcie 

finansowe udzielone przez Ministerstwo dla Miasta Kobyłka w kwocie 500 tys. złotych 

na zrealizowanie 3 etapu odbudowy XIX wiecznego Pałacyku Wilhelma Lewego 

na Źródniku, oraz za ogromny wkład w rozwój kulturowy Miasta Kobyłka. 

Podczas spotkania poruszono również kwestie planów rozwoju kulturowego oraz działań 

mających na celu budowanie aktywności kulturowej mieszkańców w Mieście Kobyłka. 

 

9) Dnia 19.03.2025 r. Przewodnicząca Rady Miasta wraz z Radnym Arturem Rolą 

uczestniczyła w spotkaniu z Panem Arkadiuszem Werelichem – Starostą Powiatu 

Wołomińskiego, poświęconym rozmowie dotyczącej planowanej inwestycji drogowej 



 

 

 

na terenie Powiatu Wołomińskiego w Mieście Kobyłka – budowy ul. Kazimierza 

Wielkiego. Poruszono również kwestie budowy chodnika w ciągu pieszo-rowerowym 

przy ul. Dworkowej w Kobyłce oraz uzgodniono dwie lokalizacje doświetlenia led 

przejść dla pieszych w rejonie skrzyżowana dróg ul. Napoleona z ul. Kościuszki 

oraz ul. Poniatowskiego z ul. Hubala. 

Rozmowy poświęcono również kluczowym propozycją planów inwestycyjnych, 

związanych z poprawą bezpieczeństwa w Mieście Kobyłka, tworzących wstęp 

do kolejnych rozmów z Panem Starostą o przyszłości Miasta; 

 

a) w tym dniu wpłynęła również opinia Zespołu Radców Prawnych w związku 

ze złożoną skargą mieszkańca na Burmistrza Miasta Kobyłka w dniu 29.01.2025 r.  

 

10) Dnia 20.03.2025 r. wpłynęła prośba mieszkanki z prośbą o pomoc w rozwiązaniu 

problemu, zaadresowana do Burmistrza Miasta oraz do wiadomości Rady Miasta 

Kobyłka; 

 

a) w tym dniu po raz kolejny wpłynął list otwarty do samorządowców z prośbą 

o poparcie sprzeciwu oraz podjęcie działań wobec nieuczciwej polityki, 

która prowadzi do osłabienia Poczty Polskiej; 

 

b) wpłynął również wniosek o dostęp do informacji publicznej mieszkańca skierowany 

do Burmistrza Miasta oraz do wiadomości Rady Miasta Kobyłka. 

 

11) Dnia 21.03.2025 r. Radna Klaudia Żebrowska skierowała za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miasta interpelację do Burmistrza Miasta,  w sprawie podjęcia 

pilnych działań w zakresie budowy oświetlenia ulicy Warszawskiej na odcisku 

od dawnego przejazdu kolejowego w kierunku Ossowa; 

 

a) w tym dniu Radna Edyta Zbieć również skierowała za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miasta interpelację do Burmistrza Miasta w sprawie 

zastosowania trybu negocjacji bez ogłoszenia przy zamówieniu na odbiór odpadów 

komunalnych oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

12) Dnia 24.03.2025 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Sportu, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa oraz posiedzenie Komisji Kultury i Spraw Społecznych przed XII Sesja 

Rady Miasta Kobyłka. 

 

13) Dnia 25.03.2025 r. wpłynęło pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

o przekazaniu zgodnie z właściwością Uchwał Rady Miasta Kobyłka do Nadzoru 

Prawnego Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie; 



 

 

 

 

a) w tym dniu Radny Łukasz Rostek skierował w imieniu mieszkańców wniosek 

do Burmistrza Miasta za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miasta. 

Wniosek dotyczy rozważenia zmiany rozkłady jazdy autobusu miejskiego linii L26; 

 

b) w tym dniu wpłynęła również pozytywna opinia Mazowieckiego Kuratora Oświaty 

w Warszawie dotycząca zamiaru przekształcenia z dniem 31 sierpnia 2025 r. 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Dwujęzycznymi Nr 1 im. Zofii 

Nałkowskiej w Kobyłce, poprzez wskazanie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w budynku 

przy ul. Dworkowej 5 w Kobyłce; 

 

c) w tym dniu odbyło się również posiedzenie Komisji Finansowo-Budżetowej 

oraz posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej przed XII Sesją Rady 

Miasta Kobyłka. 

 

14)  Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska przed XII Sesją Rady Miasta została 

zaplanowana na dzień 26.03.2025 r. na godzinę 17:00.  

 

15) XII Sesja Rady Miasta Kobyłka została zwołana na dzień 31.03.2025 r. o godzinie 14:30 

na Sali Konferencyjnej Urzędu Miasta Kobyłka przy ul. Wołomińskiej 1. 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

       RADY MIASTA KOBYŁKA   

                 Sylwia Jaźwińska               
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